



Unicorn Class December 2016 Newsletter

Dear Parents,

The Drama play was pushed back a bit this year due to absences so hopefully you will be enjoying it on the first Friday of December. The Theme for December will of course be Christmas and I hope everyone is as excited as the kids are!

Song and dance

We will learn the actions and motions that go along with these songs.

Week 1: This is the way

Week 2: The Queen is taking a walk

Week 3: The Queen is taking a walk

Week 4: Old McDonald had a farm

Week 5: Old McDonald had a farm

Core Material

We will be moving onto our third unit of core material.

Week 1- Ii, The word "to", Can I pat it?, and Tim can tip it.

Week 2- Nn, The word "and", Nat and Tip, Tim and Nan

Week 3- Cc, The word "go", We go to see Nan, Can we go?

Week 4- Review

Week 5 - Oo, The word "you", Can you see a firehouse?

Reading

Each week the students will look at a different book where they will learn vocabulary in which they can apply and use in their everyday school life.

Week 1: Too Many Dogs

Week 2: Sleepy Dog

Week 3: Lion and the Mouse

Week 4: The Poky Little Puppy

Week 5: Sleepy Dog, Wake up!

Math

We're back to our usual math schedule and we will continue working through our MPM books. We'll be on the 3rd book which will look like this:

Week 1: Color and shape association

Week 2: writing practice and properties of shapes and colors

Week 3: combination and separation of properties

Week 4: Counting objects and writing practice

Week 5: Review

Thematic Studies

It's December so our December thematic will be Christmas! We have some great activities set up that are Christmas themed.

Week 1: Santa Face

Week 2: Snow Scene

Week 3: Christmas Tree

Week 4: Gingerbread House

Week 5: Firework

Physical Education

We will join Monkey and Lion class for some fun and healthy exercise. The Teachers will set up some exciting activities for the students to develop their motor skills.

Week 1: Santa's Sack Race

Week 2: Santa's Ball chase

Week 3: Reindeer Race

Week 4: Find Santa's Hat

Week 5: Race to the north pole and back!

Outdoor Play

Students will be allowed to play outside in the playground with Monkey and Lion class to let go of some energy and enhance their social skills.

I will also be bringing in some Christmas songs for the kids to sing in the mornings and during our eating times. I hope everyone is filled with Christmas cheer!

Merry Christmas!

Teacher Matt



Unicorn Class December 2016 Newsletter

親愛的家長：

今年的戲劇表演，由於一些缺席請假的狀況，迫使延後了一些時間，仍然期盼著大家能夠盡情享受，這場在十二月第一個星期五的表演。十二月的主題將會是以聖誕節為主的課程，我希望大家都和孩子們一樣感到興奮期待。

以下是十二月的課程進度：

歌謠律動方面

以下為每週的歌曲進度，在教唱的過程中我們會加上一些動作，讓孩子們覺得更有趣，也請家長們多重覆播放歌謠讓孩子們聆聽！

Week 1: This is the way

Week 2: The Queen is taking a walk

Week 3: The Queen is taking a walk

Week 4: Old McDonald had a farm

Week 5: Old McDonald had a farm

主教材方面

主教材的進度我們將要進入第三單元。

Week 1- li, The word “to”, Can I pat it?, and Tim can tip it.

Week 2- Nn, The word “and”, Nat and Tip, Tim and Nan

Week 3- Cc, The word “go”, We go to see Nan, Can we go?

Week 4- Review 複習

Week 5 – Oo, The word “you”, Can you see a firehouse?

閱讀方面

每週將提供一本讀本，在這些讀本中將學到許多字彙，也將引導孩子們運用單字和句型在學校的生活中。

Week 1: Too Many Dogs

Week 2: Sleepy Dog

Week 3: Lion and the Mouse

Week 4: The Poky Little Puppy

Week 5: Sleepy Dog, Wake up!

體能課方面

我們將和獅子班、猴子班一起進行，這課程將幫助孩子們的大肌肉發展，也將由我們三班老師來設計課程，這個月將進行有關聖誕節的趣味活動。

Week 1: 聖誕老公公袋鼠跳

Week 2: 聖誕老公公的雪球追逐賽

Week 3: 麋鹿奔跑賽

Week 4: 尋找聖誕帽

Week 5: 跑去北極再回來喔

主題活動方面

每個月都會指定一位外國老師計畫安排一個主題活動。主題形式不限，這個月的主題將與聖誕節有關，將可以學習到聖誕節的由來和進行相關活動。

Week 1: 聖誕老公公的臉

Week 2: 雪景

Week 3: 聖誕樹

Week 4: 薑餅屋

Week 5: 煙火

數學方面

這個月我們又回到數學的進度，繼續使用 MPM 教材，我們也開始使用第三本教材。

Week 1: 顏色和形狀關聯

Week 2: 寫的練習及形狀和顏色的屬性

Week 3: 組成和分開

Week 4: 寫的練習和數數

Week 5: 複習

戶外活動方面

我們每天都有戶外活動時間，將會和獅子班、猴子班一起進行，除了可以讓孩子們盡情的奔跑外，還可以認識不同班級的朋友喔！

我也將會在早上及用餐時間教唱孩子聖誕歌曲，希望大家都能沈浸在這歡樂的聖誕節中。

聖誕節快樂

Teacher Matt